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П Р О Т О К О Л 

№ 13/18.06.2011 г. 

 

от заседание на Факултетния съвет на Медицински факултет,  

проведено на 18 юни 2011 г. 

 

Присъстваха: 20 души от списъчния състав на Факултетния съвет, състоящ се 

от 25 души: 

Доц. д-р Любомир Димитров Спасов, проф. д-р Цветанка Цанкова Маринова, 

проф. Върбан Стоянов Ганев, проф. Александър Василев Куртев, доц. д-р 

Галина Железова Железова, доц. д-р Геновева Антонова Златева, доц. д-р 

Антонина Тодорова Гегова, доц. д-р Веселин Колев Кожухаров, доц. д-р Жечка 

Цветкова Василева, доц. д-р Росица Герасимова Митрова, доц. д-р Здравко 

Йорданов Лазаров, доц. д-р Кирил Димов Праматаров, доц. д-р Анатолий 

Маринов Найденов, доц. д-р Захари Тончев Стойков, доц. д-р Румяна 

Атанасова Бакалова-Желева, доц. д-р Георги Тодоров Георгиев, гл. ас. д-р 

Емилия Латева, гл. ас. д-р Иван Минков, Стойко Николов, Теодор Василев. 

 

Отсъстваха: доц. д-р Петър Василев Йотовски (в чужбина), доц. д-р Мария 

Младенова Грозева, гл. ас. д-р Георги Хаджидеков, гл. ас. д-р Станислав 

Филипов, Николай Спиридонов. 

 

Присъстваха и: проф. д-р Венко Митков Александров, проф. д-р Христо 

Николов Чучков, проф. д-р Божимир Бонев Петровски, проф. д-р Димитър 

Николов Терзииванов, проф. д-р Екатерина Благоева Титянова, доц. д-р Боряна 

Николова Киперова, доц. д-р Людмила Бориславова Иванова, доц. д-р Иво 

Коцев Грабчев, Кирил Пенчев - студент, ІІІ курс, „медицина”. 

 

Заседанието на Факултетния съвет протече при следния 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Утвърждаване на ръководители на катедри. 

Докладва: доц. д-р Г. Златева –  ЗД по 

УД на МФ 

СОФИЙСКИ УНИВЕРСИТЕТ 

“СВ. КЛИМЕНТ ОХРИДСКИ”         

МЕДИЦИНСКИ ФАКУЛТЕТ 

Ул.”Козяк” №1  

1407, София, БЪЛГАРИЯ 

Тел: 02/ 868 71 40 

           UNIVERSITY OF SOFIA 

“ST. KLIMENT OHRIDSKI” 

FACULTY OF MEDICINE 

         1, Koziak str. 

         1407, Sofia, BULGARIA 

         Tel: 02/ 868 71 40 
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2. Комисии за избор на преподаватели и комисии за провеждане на изпити 

за асистенти и хабилитирани лица. 

Докладва: проф. Цв. Маринова  –  ЗД 

по НМД на МФ 

 

3. Разни 

 

 

По точка 1 от дневния ред:  
Доц. д-р Геновева Златева представи накратко новоизбраните 

ръководители на катедри: 

- Катедра по химия и биохимия, физиология и патофизиология е провела 

катедрен съвет на който за ръководител е избран доц. д-р Иво Грабчев. 

- Катедра по анатомия и хистология, патология и съдебна медицина е 

провела катедрен съвет, на който за ръководител е избран доц. д-р 

Антонина Гегова. 

- Катедра по вътрешни болести, фармакология и клинична фармакология, 

педиатрия, епидемиология и инфекциозни кожни болести е провела 

катедрен съвет, на който за ръководител е избран доц. д-р Жечка 

Василева. 

- Катедра по хирургически болести, акушерство и гинекология е провела 

катедрен съвет, на който за ръководител е избран доц. д-р Веселин 

Кожухаров. 

 

След проведеното тайно гласуване поотделно за всеки избран 

ръководител на катедра от присъстващите 20 членове на Факултетния съвет са 

получени следните резултати: 

За доц. д-р Иво Грабчев  - „за” – 20, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

За доц. д-р Антонина Гегова  - „за” – 20, „против” – няма, „въздържали се” – 

няма. 

За доц. д-р Жечка Василева  - „за” – 20, „против” – няма, „въздържали се” – 

няма. 

За доц. д-р Веселин Кожухаров  - „за” – 20, „против” – няма, „въздържали се” – 

няма. 

 

Точка 2 от дневния ред:  
 

Комисии за приемане на документи за конкурси. Съставът на комисиите 

беше представен от проф. д-р Цв. Маринова, както следва: 

1. Конкурси за асистенти: 

 Комисия за конкурси по вътрешни болести (пропедевтика на вътрешните 

болести): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р П. Гацов 
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 Комисия за конкурси по обща хирургия: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по ортопедия и травматология: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по урология: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по Медицина (неврология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Проф. д-р Е. Титянова 

 Комисия за конкурси по Медицина (Патофизиология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. И. Грабчев 

 Комисия за конкурси по Медицина (Фармакология - фармакокинетика и 

химиотерапия): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Проф. д-р Д. Терзииванов 

 Комисия за конкурси по Медицина (Патологоанатомия и цитопатология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р А. Гегова 

 Комисия за конкурси по Медицина (Анестезиология и реаниматология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по Медицина (Хигиена - трудова, комунална, 

училищна, радиационна и др.): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Проф. д-р Е. Титянова 

 Комисия за конкурси по Медицина (Образна диагностика): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. Г. Златева 

2. Конкурси за хабилитирани преподаватели: 

- за доцент 

 Комисия за конкурси по 03.01.35. Ото-рино-ларингология: 
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 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по 01.06.10. Биохимия: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. И. Грабчев 

 Комисия за конкурси по 03.01.36. Офталмология: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

 Комисия за конкурси по 03.01.58. Физиотерапия, курортология и 

рехабилитация: 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Проф. д-р Е. Титянова 

 Комисия за конкурси по 7.1. Медицина (Клинична лаборатория): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р Ж. Василева 

 Комисия за конкурси по 7.1. Медицина (Вътрешни болести -  

ендокринология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р Ж. Василева 

 Комисия за конкурси по 7.1. Медицина (Акушерство и гинекология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. д-р В. Кожухаров 

- за професор 

 Комисия за конкурси по 7.1. Медицина (Патофизиология): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. И. Грабчев 

 Комисия за конкурси по 4.3. Биологически науки (Биофизика): 

 1. Доц. д-р Л. Спасов 

 2. Проф. д-р Цв. Маринова  

 3. Доц. Г. Златева 

 

Проф. д-р Цв. Маринова: Съставът на тези комисии се избира от КС и не се 

гласува от ФС.  

 

Точка 3 от дневния ред:  
 

Докладва: Доц. д-р Г. Златева – зам. декан по учебната дейност на МФ. 
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Осносно: Преместване на студенти ОКС “ бакалавър” и “магистър” /след 

средно образование/ в Софийския университет “Св. Климент Охридски” за 

учебната 2011/2012 година 

 

 Доц. д-р Г. Златева: Обясни, че до миналата учебна година не се е 

разрешавало прехвърлянето на студенти от други медицински факултети в МФ 

на СУ. От тази учебна година това е разрешено. Тя уточни, че, съгласно реда и 

правилата в СУ, е позволено прехвърляне на студенти от медицина в медицина 

и в специалността медицинска сестра, ако има незаети места. Позволява се 

прехвърляне на студенти, завършили 1 и 2 курс в други университети с успех 

не по-малък от 4.50. 

 

Проф. Ганев (реплика): Попита какви са аргументите това да важи само за 

студентите, завършили 1 и 2 курс. 

 

Доц. Г. Златева: Обясни, че в СУ това ограничение съществува за почти всички 

специалности. Уточни, че може да бъде внесено предложение до Академичния 

съвет възможнсотта за прехвърляне на студенти на бъде разширена и за 6-те 

курса на обучение по медицина. 

 

Стойко Николов: Попита ще има ли прием на външни студенти, ако няма 

свободни места „държавна поръчка”. 

 

Доц. Г. Златева: Уточни, че свободните места са различни за различните 

курсове и това сигурно трябва да се има предвид при преместването за 

студенти от други медицински факултети.  

 

Доц. Ж. Василева: Обясни, че подборът за прием на студенти от други 

университети трябва да бъде съобразен с програмите на обучение при нас и 

съответно в университета, от който идва даденият кандидат. 

 

Проф. В. Ганев: Предложи приемът на студенти от други университети да бъде 

отворен за всички курсове на обучение, а не само за 1 и 2 курс, като 

единствената рестрикция трябва да бъде успехът – не по-нисък от 4.50. Уточни, 

че всеки студент си идва със съответното финансиране – от държавата или 

частно, така че финансово не би следвало да има проблеми. 

 

Доц. д-р Л. Спасов: Подкрепи предложението на проф. д.р В. Ганев и го 

предложи на гласуване. 

 

След проведено явно гласуване от присъстващите 20 членове на Факултетния 

съвет са получени следните резултати: 

„За” – 20; „против” – няма; „въздържали се” – няма 
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Кирил Пенчев: Запозна присъстващите с Лятната академия по спешна 

медицина, организирана от АСМБ-СУ. Записани са за участие и студенти от 

други медицински университети в страната, предимно от МУ-София. 

 

Теодор Василев: Попита дали би могло участието на студентите в Лятната 

акедимия по спешна медицина да бъде приспаднато като съответен брой часове 

от летния стаж и да се присъдят съответните кредити по избираемата 

дисциплина „Спешна медицина”, след като студентите положат тест в края на 

Академията. 

  

След проведено явно гласуване от присъстващите 22 членове на Факултетния 

съвет са получени следните резултати: 

„За” – 22; „против” – няма; „въздържали се” – няма. 

 

Кирил Пенчев: Постави на обсъждане и въпроса за промяна в учебния план на 4 

курс с оглед облекчаване на летния семестър и сесия. Специално за 

дисциплината „Урология”, която да се премести от VІІІ в VІІ семестър. 

 

Доц. Г. Златева: Обясни, че учебните дисциплини в двете сесии на 4 курс са 

неравномерно разпределени и пое ангажимент да представи справка и 

възможността за разместване в плана на следващ Факултетен съвет, съвместно 

със студентите и Учебен отдел. 

 

Доц. Б. Киперова: Постави на обсъждане промяна в програмата на 

медицинските сестри. Студентите от тази дисциплина считат, че трябва да бъде 

повишен хорариумът по вътрешни болести и тази дисциплина да се изучава 2 

семестъра. 

 

Доц. Л. Спасов: Постави като задача на следващия Факултетен съвет този 

въпрос да бъде разгледан подробно, след като бъде обсъден в Катедрата по 

вътрешни болести. 

 

Проф. Ц. Маринова: Обясни, че по искане на Личен състав Факултетният съвет 

трябва да гласува разрешение за ползване на 130 дни платен отпуск на ас. 

Диана Иванова Карагьозова от катедра „Биология, медицинска генетика и 

микробиология” 

 

След проведено явно гласуване от присъстващите 22 членове на Факултетния 

съвет са получени следните резултати: 

„За” – 22; „против” – няма; „въздържали се” – няма 

 

Проф. Ц. Маринова: Предложи в учебния план за учебната 2011/2012 г. да бъде 

включен свободно-избираем курс 30 часа „Клетъчни рецептори, биологична 

характеристика и клетъчни аспекти” за втори семестър на първи курс.  
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След проведено явно гласуване от присъстващите 22 членове на Факултетния 

съвет са получени следните резултати: 

„За” – 22; „против” – няма; „въздържали се” – няма 

 

Доц. Л. Спасов: Връчи на проф. Б. Петровски грамота за дарение на МФ на СУ 

– стереомикроскоп. 

 

Доц. Л. Спасов: Предложи въпроса за студентската научна дейност и 

издаването на списание да бъде отложен за по-подробна дискусия на следващия 

Факултетен съвет. 

 

Кирил Пенчев: Във връзка с Лятната академия по спешна медицина помоли да 

се уточни кой от хабилитираните преподаватели може да представи лекции на 

лятната академия по спешна медицина.  

 

Доц. Л. Спасов: Ще го посочи проф. В. Александров. 

 

Доц. д-р Ж. Василева: Предложи да бъде взето решение студентите, които не са 

взели изпита по пропедевтика на вътрешните болести да нямат право да се 

явяват на вътрешни болести, както и студентите, които не са взели изпита пи 

фармакология да нямат право да се явяват на изпита по клинична 

фармакология. Доц. Василева уточни, че на следващият Факултетен съвет ще 

бъдат внесени официални предложения от името на катедрите, водещи тези две 

дисциплини. 

 

Доц. Л. Спасов: Обясни, че преподавателите от ВМА трябва да бъдат включени 

в структурите на МФ на СУ. Всяка катедра трябва да уточни кои специалности 

ще се водят на базата на ВМА и това трябва да се има предвид при оформяне на 

академичния състав на факултета. Преподавателите, намиращи се на 

територията на болница „Лозенец” трябва да са в тясна връзка с 

преподавателите от ВМА. 

 

Доц. Г. Златева: Постави въпроса за изработване на вътрешни правила за 

отработване на упражнения, за да се избегнат конфликтите между студенти и 

асистенти. Всяка катедра трябва да си изработи свои вътрешни правила и те да 

бъдат известни на всеки студент и на преподавателите. Доц. Златева уточни, че 

не се разрешават удължени и извънредни сесии. Поправителната сесия е една – 

през м. Септември. 

 

Проф. Д. Терзииванов: Постави въпроса за изработването на вътрешен 

правилник на МФ на СУ за заемането на академични длъжности и 

придобиването на научни звания, който да има предвид спецификата на 

обучението и работата в медицинските факултети. Той уточни, че е много 

трудно за 3-4 години да се изработи дисертация по медицина и следва този срок 

да се повиши и да се даде възможност на главните асистенти без дисертации да 
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се занимават спокойно с наука и да защитят успешно, без това да вреди на 

преподавателската им работа. 

 

Доц. Р. Бакалова: Предложи всеки, който е сигурен в себе си и счита, че има 

достатъчно активи, да заяви пред съответния Катедрен съвет желанието си за 

повишаване и съответно обявяване на конкурси за доцент и професор. Доц. 

Бакалова предложи да се изработят различни критерии за клиничните и 

предклиничните специалности, като не се акцентира върху импакт-фактор и 

цитирания при клиничните специалности. Акцентът там трябва да бъде върху 

клиничната работа, публикации, участия в научни форуми и пр. 

 

Доц. Л. Спасов: Уточни, че това ще залегне в Устройствения правилник на МФ 

на СУ, който е в процес на разработка. 

 

 

 

Протоколчик: 

/гл. ас. И. Минков/ 
 


